
 

     
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

DRŽAVNI ARHIV U PAZINU 

 

KLASA: 007-01/23-01/02 

URBROJ: 2163-56-01-23-20 

Pazin, 30. lipnja 2023.  

 

ZAPISNIK 

 

s konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća 

 

održane 30. lipnja 2023. godine u uredu ravnateljice Državnog arhiva u Pazinu (dalje: 

DAPA) s početkom u 12,00 sati. 

Nazočni članovi Upravnog vijeća: mr. sc. Ladislav Dobrica, dr. sc. Elvis Orbanić, Andrea 

Runko Babić, Emina Svilar, mr. sc. Tatjana Tomaić. 

Ostali sudionici sjednice: Mirela Mrak Kliman. 

 

Dnevni red: 

1. Izvješće o imenovanim i izabranom članu Upravnog vijeća 

2. Izbor predsjednika Upravnog vijeća 

3. Izvješće o izvršenju Financijskog plana Državnoga arhiva u Pazinu za 2022. godinu 

(usvajanje) 

4. Odluka o raspodjeli rezultata (usvajanje) 

5. Razno 

 

Konstituirajuću sjednicu Upravnog vijeća vodila je gđa Mrak Kliman, ravnateljica DAPA, do 

izbora predsjednika Vijeća. Na samom početku sjednice ravnateljica je pozdravila sve nazočne 

i poželjela im dobrodošlicu i uspješnu suradnju. Ukratko je nove članove upoznala sa zadaćom 

i funkcijom Vijeća te pridodala kako članovi nemaju novčanu naknadu za obavljanje ove 

funkcije, nego samo dobivaju naknadu za putne troškove.  

 

Ad 1) Gđa Mrak Kliman je upoznala članove Vijeća sa Odlukom o imenovanju članova 

Upravnog vijeća DAPA-u. Upravno vijeće DAPA čine četiri člana imenovana od strane 



Ministarstva kulture i medija, a to su mr. sc. Ladislav Dobrica, dr. sc. Elvis Orbanić, Emina 

Svilar i mr. sc. Tatjana Tomaić te jedan član, odnosno članica, iz redova predstavnika radnika, 

Andrea Runko Babić. Svi članovi će obavljati svoju dužnost u mandatu od četiri godine. 

 

Ad 2) Gđa Mrak Kliman je na temelju prakse ostalih Arhiva predložila da članovi sami 

međusobno predlože i izaberu predsjednika Upravnog vijeća. Gđa Tomaić je pozdravila sve 

prisutne članove Vijeća te predložila da gosp. Orbanić nastavi obnašati funkciju predsjednika  

Upravnog vijeća, s obzirom na dugogodišnje radno iskustvo u DAPA-i i uspješnu suradnju u 

prošlom mandatu. Gosp. Orbanić je također pozdravio sve prisutne članove, zahvalio se na 

prijedlogu te prihvatio kandidaturu. Nakon iznošenja prijedloga i mišljenja o kandidaturi za 

predsjednika, ravnateljica je otvorila glasanje te je jednoglasno odlučeno da se predsjednikom 

Upravnog vijeća imenuje gosp. Orbanić, koji je preuzeo predsjedanje sjednice. 

 

Ad 3) Gosp. Orbanić je otvorio treću točku Dnevnog reda te zamolio ravnateljicu, gospođu 

Mrak Kliman da članovima Vijeća predstavi Izvješće o izvršenju Financijskog plana Državnoga 

arhiva u Pazinu za 2022. godinu, a što je ravnateljica učinila. Gosp. Orbanić je pozvao članove 

Vijeća na glasanje te je konstatirao da je jednoglasno usvojeno Izvješće o izvršenju 

Financijskog plana Državnoga arhiva u Pazinu za 2022. godinu. 

 

Ad 4) Gospodin Orbanić je otvorio sljedeću točku Dnevnog reda te zamolio ravnateljicu, 

gospođu Mrak Kliman da članovima Vijeća predstavi Odluku o raspodjeli rezultata, a što je 

ravnateljica učinila. Članovi Vijeća su jednoglasno podržali donošenje ove Odluke.  

 

Ad 5) Gđa Mrak Kliman upoznala je članove Vijeća da u okviru Nacionalnog plana oporavka 

i otpornosti teku radovi izgradnje novog arhivskog spremišta za čitavu Istarsku županiju u  

Bertošima nedaleko od Pazina. Navela je da radovi teku prema planu i programu. Do sada je 

izvedena temeljna ploča i temeljne trake dilatacije 1, izvedeno je betoniranje dijela stupova 

prizemlja dilatacije 3 te zidanje većeg dijela dilatacije 3. Koordinacijski sastanci održavaju se 

jedanput tjedno. Plaćena je prva situacija. 

Gđa Tomaić je upitala ravnateljicu DAPA-u na koji način se djelatnici stručno usavršavaju u 

svojoj struci. Ravnateljica je odgovorila kako kolege arhivisti, restauratori, knjižničarka te 

djelatnici iz Općeg odjela prate i sudjeluju na tečajevima, radionicama, skupovima i seminarima 

potrebnih za njihovu djelatnost. Često odlaze na vlastitu inicijativu kako bi napredovali u struci 

i pridonijeli što boljoj učinkovitosti u radu. Gđa Mrak Kliman je navela kako je pred usvajanjem 



novi Zakon o plaćama u državnoj i javnim službama te da je u planu tim Zakonom urediti 

klasifikaciju radnih mjesta, stručno osposobljavanje i usavršavanje državnih službenika i 

namještenika, napredovanje u službi i druga pitanja.  

 

Sjednica je zaključena u 12,35 sati. 

  

           Predsjednik Upravnog vijeća: 

            

        __________________________ 

        dr. sc. Elvis Orbanić    

 

 

         

Zapisnik izradila: 

 

 

_____________________ 

Anamarija Kurelić 

 


